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Ter discussie 
 

Onderwerp 

Brandweerkazerne. 

 

Probleembeschrijving 

Op 29-09-2017 en 24-11-2017 heeft de fractie van Progressief West-Friesland schriftelijke vragen 

gesteld over de huisvesting van de brandweer in Wognum. Het ging hierbij om de appartementen 

die in het voormalige politiebureau gerealiseerd worden. Door de ontwikkelaar is een 

geluidsonderzoek gedaan. Hieruit is naar voren gekomen dat met name tijdens de uitruk en de 

oefenavonden sprake is van geluidsoverschrijding. Deze situatie is echter al jaren zo en door de 

huidige buren zijn er geen klachten ingediend. Na het indienen van de eerste schriftelijke vragen 

kreeg de fractie van progressief West-Friesland een mail van een aanwonende van de 

brandweerkazerne. Deze mail is bijgevoegd.  

 

Uit de beantwoording van de schriftelijke vragen blijkt dat de mogelijkheid bestaat dat de 

brandweer pas op de Nieuweweg aangekomen, zijn sirene aan mag zetten en niet gelijk bij het 

uitrijden van de garage. De brandweer geeft aan dat dit tot ongewenste situaties kan leiden omdat 

het fietspad aan de Nieuweweg overgestoken moet worden. De fietsers die worden niet 

geattendeerd op een uitrukkend brandweervoertuig.  

 

Ook voor de oefenavonden moet een oplossing gevonden worden. Al het materiaal zal vervoerd 

moeten worden richting een nieuwe oefenlocatie. Dit is voor de brandweer ondoenlijk.  

 

Deze situatie duurt nu al meer dan een half jaar voort en geeft zeer veel onrust bij het brandweer 

personeel in Wognum. Tevens gaan er extra kosten komen, indien de oefenavonden extern plaats 

zouden moeten vinden. Progressief West-Friesland is benieuwd wie er voor deze kosten op moeten 

draaien. 

 

U uit te spreken over 

Progressief West-Friesland wil graag met de overige raadsfracties en het college in overleg gaan hoe 

om te gaan met deze situatie. De huidige situatie is wat PWF betreft, voor de brandweer een goede 

situatie. Graag gaan wij op donderdag 11 januari met u deze discussie aan, waarbij wij antwoorden 

hopen te krijgen op de volgende vragen: 

 



 

 

1. Bent u van mening dat de brandweer extern kan oefenen, in plaats van de huidige situatie, 

bij de kazerne? 

2. Indien hier kosten mee gemoeid zijn, wie dient erop te draaien voor deze kosten? 

3. Is het wellicht een betere optie om de kazerne te verhuizen naar een andere locatie?  

4. Is dit financieel haalbaar?  

5. Is het wenselijk dat de brandweer, bij een uitruk, pas op de Nieuweweg gebruik mag maken 

van geluidssignalen?  

6. Wat is voor u de meest wenselijke en haalbare situatie? 

 
 

Bijlage 

Mail van een aanwonende van de brandweerkazerne. 
 

 
 
  
 
 
  



 

 

Hallo Pieter, (en PWF fractie en wat mij betreft overige gemeenteraadsleden en B&W) 
 
Even een berichtje naar aanleiding van het artikel in NHD betreffende het voormalige 
politiebureau in Wognum. 
 
Ik zal me even voorstellen. Mijn naam is <bij griffie bekend>, woonachtig op <bij griffie 
bekend>, achter de parkeerplaats van het voormalige politiebureau en dus tevens naast de 
brandweer. 
Wij zijn daar komen wonen in mei 2009, in de wetenschap dat we toen naast een 
politiebureau en brandweergarage gingen wonen! 
Overlast? Het is maar waar je last van ‘wilt’ hebben. Je kunt het ook een beetje ‘reuring’ 
noemen. Wij wisten waar we gingen wonen en wie onze ‘buren’ werden. 
De brandweer oefent sporadisch bij de garage, meestal zijn ze ergens op locatie. Wanneer zij 
bij de garage oefenen is dat, die enkele keer, tussen ca. 19.30 en ca. 21.00 uur. Dat is minder 
vaak dan wanneer je naast een sportcomplex woont! 
Ook komt het tijdens mooi weer wel eens voor dat ze met z’n allen even nazitten buiten, en 
dat de vuurkorf dan wel eens aangaat. Dat buiten nazitten is overigens per jaar op 1 hand te 
tellen. 
Maar dat buiten zitten gebeurt in gezellige buurten overal wel. Toch? 
Ik loop er als ‘buur’ gewoon wel eens heen, belangstelling, praatje, informatie en wel eens 
een biertje erbij; gezellig. 
Het parkeren bij een uitruk hebben ze in al die jaren dat wij er ondertussen wonen (ruim 8 
jaar nu) vrijwel nog nooit gedaan op de parkeerplaats voor ons huis. Eigenlijk helemaal niet 
meer sinds het voormalig politiebureau leeg staat en er dus ruimte zat is. De eersten kunnen 
parkeren langs het pad van de brandweer garage en een heel enkele keer staat er eens een 
auto langs de Nieuweweg. Er zijn er ook die lopend komen of op de fiets. Dat is het voordeel 
van de centrale ligging. En de overlast tijdens een uitruk? Ik kan me er eigenlijk maar 1 
herinneren. Maar toen was heel Wognum wakker tijdens de brand op een 
zolder/wietplantage in de Koppenhoeve. 
Als het oefenen bij de brandweergarage dan zo’n issue is, denk dan in oplossingen! Er is 
ruimte zat bij het gemeentehuis en anders is de ‘gemeentewerf’ achter het oude 
gemeentehuis.( waar o.a. Omegam nu zit) misschien een locatie voor die enkele keer. Tsja 
dan moet je wat spullen verplaatsen, maar is een probleem, als het dat al is, opgelost. Soms 
moeten beide partijen een beetje water bij de wijn doen om een voor ieder acceptabele 
situatie te creëren.  
De brandweergarage ligt prachtig centraal, wat goed is voor de aanrijtijd van de vrijwilligers 
naar de garage en vervolgens van de garage naar de ‘calamiteit’. Verplaatsen maakt elke 
aanrijtijd langer. Het zal jouw huis maar zijn dat ‘aandacht’ van de brandweer vraagt. Nu zijn 
ze er zo. Garage verplaatsen is wat mij betreft geheel niet nodig, dat zadelt de gemeenschap 
alleen maar op met hoge kosten die nergens voor nodig zijn. Overleg, wat aanpassen, 
rekening houden met elkaar, oplossingen vinden, dat is waar het om gaat. 
Regelgeving en aanscherping van normen (o.a. RUD), dat is waar we last van hebben! En 
misschien ook groeiende intolerantie naar elkaar? 
De brandweer; je zult ze maar nodig hebben! 
  



 

 

Zoals je waarschijnlijk wel bekend is, hebben we met de direct omwonenden al een 
bijeenkomst gehad op het gemeentehuis. Daar was Siem je fractiegenoot toen volgens mij 
ook bij. Wit heeft toen keurig uitgelegd wat de ideeën zijn met het pand. 
Mocht je, jullie fractie of wie dan ook meer willen weten, aarzel dan niet om even contact op 
te nemen. Ik sta jullie graag te woord. 
  
Met vriendelijke groet, 
 
 



 

 

 


